
Dato: 
22.11.2023 

Skoleår: 2023/2024 Referent: Bård Holmen Solvik 

Sted: 
Lunde 
Skole 

   

 Disse er innkalt:  Møtt:  Forfall:  
1. Margrethe Andreassen Knutsen, 1A 

 
X  

2. Hanne S. Eikaas, 1B 
 

X  

3. Aina Seilskjær Granberg 2A X  
4. Amalie Sletten, 2B  

 
Diane Benjaminsen  

5. Bård Holmen Solvik, 3A 
 

X  

6. Julianne Kleivan Holand, 4A 
 

X  

7. Eline Askildsen, 4B 
 

Trine Olsen  

8. Tone Jensen, 5A 
 

X  

9. Andre Dorula, 5B 
 

 X 

10. Arild Bjelland, 6C 
 

 X 

11. Janne Repstad, 6.trinn 
 

 X 

12. Therese Løkås, 7A 
 

Helene Eskeland  

13. Oddny Hauge, 7C Eirin Sørheim  
14. Vibeke Hellum Andersen 

 
 X 

15. Katrine Thomassen 5C  X 
 

 

Nr. Saker: Ansvarlig: Frist: 
1. Møtedato FAU 

Etter møtet i FAU ble tilsvarende sak diskutert i 
SU. SU er nødt til å gå bort fra onsdager som 
møtedag grunnet kommunestyremøter. For å 
samkjøre disse møtene ble følgende datoer for 
FAU spilt inn og godkjent av styret Torsdag 
25.01, 21.03 og 30.05. Møtestart er kl. 17.00.  
 

Bård og Hanne November 2023 

2. Trafikkvakter 
Runde rundt bordet om hvordan det har gått 
med de som har hatt vakter, hvor enkelt det har 
vært å skaffe vakter og eventuelle situasjoner og 

Arnt Jakob Statusoppdatering 
på gjerde ved 
neste møte 



erfaringer. Det ble også diskutert sniking på 
bussene. 
 
Kom inn forslag om å forlenge gjerdet ved 
Lundeparken som et trafikksikkerhetstiltak. 
Skolen tar dette til etterretning og ser på dette. 
 

3. FAU konto 
Møtet er gjennomført. Stiftelsesdokument er 
signert og sendt. Når dette er behandlet blir det 
en tur i banken. 

Styret FAU Statusoppdatering 
på neste møte 

4. Foredragspakke fra FUG  
Søknad er sendt. Fått tilbakemelding om at man 
får svar fortløpende. Therese Løkås vidersender 
tilbakemelding til styret for videre vurdering når 
denne kommer 

Therese 
Løkås/Styret 

Tas opp som sak 
når 
tilbakemelding 
har kommet 

5. Saker fra skolen – rutiner SFO 
Byggvurdering 
Skolen har hatt en gjennomgang av bygget i 
etterkant av arbeidet med fasade/skall. Skolen 
har behov for en del utbedringer. I første 
omgang blir det gjennomført utbedringer knyttet 
til hygiene, dvs. blant annet toaletter. Fremover 
nå lages det en utbedringsplan sammen med 
skoleeier for utbedringer. 
 
Langsiktig plan og retning for Lunde Skole 
Rektor er i gang med å arbeide ut en langsiktig 
plan for skolen – hvor den er og hvor den skal for 
å gi elevene en god læringshverdag. Rektor 
ønsker medvirkning fra FAU i denne prosessen ut 
over våren 2024. 
 

Arnt Jakob og FAU Vår 2024 

6. Innspill til foreldremøter – ønsker klassedelte 
grupper 
Utsettes til neste møte 

  

7. Vennegrupper 
Utsettes til neste møte 

Eline Askildsen  

8. Eventuelt - Tyveri i første klasse 
Det meldes om at det blir stjelt ting fra sekkene 
til elever i første klasse. Det blir også stjelt 
«pynt» fra disse sekkene. Det meldes også at tøy 
og lignende blir slengt rundt mens de er i 
klassen. 
 
Dette var ukjent for rektor. Han undersøker 
dette nærmere 
 

Arnt Jacob Neste møte 

9. Eventuelt – gjenglemt tøy Arnt Jacob  Så snart som 
mulig 



Det er blitt gjort en kjempejobb med å sortere 
gjenglemte klær. Disse er nå klare for henting av 
foreldre. Skolen legger ut på Visma om dette 

10. Eventuelt – sosiale aktiviteter 
Foreslår at mant tar opp tema som handler om 
sosiale tiltak for elevene. Gjerne aktiviteter som 
gir positive opplevelser 
Tas på neste møte 

  

11. Eventuelt – feilmelding på Visma 
Har blitt sendt ut melding på Visma til enkeltelev 
som gikk til hele klassen. Feil kan skje, men 
finnes det ikke en angreknapp på dette? 

- Skolen har tatt opp dette med IT og 
system 

Arnt Jacob Satusoppdatering 
på neste møte 

12.    
13.    
14.    
15.    
    
    
    

 


